
Mødeindkaldelse, dagsorden og referat for skolebestyrelsesmøde Finderuphøj Skole

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde
Dato: 051022
Start: 1700 Slut: 1900
Sted: Indgang klynge 3 - Mødelokalet

Deltagere:
Valgt for perioden 2020 til 2024:
Joan Marianne Pedersen - Filippa (5.c)
Tine Risom - Thyge (4.c) og Lauge (6.a)
Jonas Stensdal Klitte - Oskar (2.a)

Valgt for perioden 2022 til 2026:
Peter Wiborg Astrup - Ludvig (3.a)
Trine Foldbjerg Hald - Ludvig (3.a) og Frederik (4.a)
Christina Daugbjerg Bagger - Julius (3.b) og Bertram (5.c)
Louise Frøkjær Carstens - Leonora (2.b) Laust (4.c) Laura 
(0.a)

Suppleanter:
Anja Vestergaard Larsen - Theodor (6.b)
Maria Ernen - Thor (4.b)

Medarbejderrepræsentanter:



Rikke Wulff, lærer
Anders Pedersen, pædagog

Afbud: RW

Referent:

Ordstyrer:

Emne (og ansvarlig) Hvad skal vi 
opnå med 

mødeemnet?
O, D eller B.

Tid 
(min.)

Beslutning og hvem gør hvad?

1. Velkommen og valg af mødeleder/ordstyrer 5 min Alis er ordstyrer

2. Formanden informerer omkring fællesmøde for 
bestyrelser den 29/8

O 10 min Peter og Jonas har været til møde på Løgstrup Skole omkring skolestrukturdebatten. 
Jonas referer også fra referat fra seneste B&U møde. Der var også informationer 
omkring ”Index 100” og deres arbejde med ny tildelingsmodel.
Der var også debat omkring, hvordan vi promoverer kommunale skoler. Hvordan 
spiller vi hinanden gode. Hvordan bliver bestyrelserne ved med at have det gode 
samarbejde.
Planen er nu, at alternative forslag behandles indtil 26/10, hvor nyt forslag 
fremstilles. Den 28/11 tages endelig beslutning.
Bestyrelsen sender en besked til forældre med høringssvar fra FH og med et link til 
høringssvar.
Jonas laver beskeden.
På samme møde behandledes ”grusgraven” ved Søndre. Der er et godt og positivt 
projekt, som også kan komme FH til gode.



Byrådsdagen oprinder snart – FH deltager igen.

3. Skole og forældre – Landsmøde. Vi må stille med 1 
delegerede. Tema den fri folkeskole.
11. og 12. november

O, B 10 min Jonas er tilmeldt
Temaet er - den fri folkeskole

4. Opdatering af principper.
Hvordan og hvornår?
Prioritering af principper

D,B 45 min Bestyrelsen ønsker sig et princip for Kommunikation - herunder AULA.
Bestyrelsen spørger, om principperne lever i hverdagen. Svaret er, at nogen 
principper bliver brugt.
Jonas og Hans laver en plan for, hvordan vi når igennem principper på de kommende 
møder.

5. Orientering fra Ledelsen:
• Sammenhængsaftale for FH 2022
• Langsigtet planlægning
• Proces ansættelse af Pæd. leder.
• Økonomi
• Køleskabe (data)
• Årshjul
• Møde med kommende 0.årg.
• Varmesænkning

O 40 min Hans informerer.
Vi aktiverer bestyrelsesmødet den 31/10 til at arbejde med ansættelse af Pæd 
leder.
Der er underskud ud over de 3 pct.
Vi opretholder køleskabe i 0.kl. De bliver brugt. Dernæst bruger vi kun et køleskab i 
hver klynge.
AE har laver et årshjul til forældre. Bestyrelsen godkender. AE sender det til 
forældre. Kan det ligge under nyttige links? Det forsøger vi,
Der er planlagt møde med kommende 0.årg. 1/11.



6. Eventuelt 15 Afskedsreception for AT fredag den 5/11 klokken 14.00.
Bestyrelsen er interesserede i skoledagens længde. Nogen skoler har kortere uge – 
Kan vi også få det inden for lovgivningen. Det vil bestyrelsen gerne undersøge.

7. Punkter til næste møde:
Sæt tid af til en udtalelse fra skolebestyrelserne om 
folkeskolens styrelsesvedtægt

Folkeskolens styrelsesvedtægt indeholder bl.a. en 
beskrivelse af fremgangsmåden for 
skolebestyrelsesvalg og bestyrelsernes 
sammensætning. Nogle af formuleringerne trænger til 
en overhaling, og der kan også blive behov for at 
opdatere styrelsesvedtægten alt efter de politiske 
beslutninger om fremtidens skole.

En ændring af styrelsesvedtægten kræver, at der 
bliver indhentet udtalelse fra skolebestyrelserne. 
Planen er at sende styrelsesvedtægten til politisk 
behandling samtidig med endeligt forslag til 
skolestruktur på Børne- og Ungdomsudvalgsmøde den 
26. oktober.

Afsæt derfor tid til at skolebestyrelsen kan afgive 
udtalelse om styrelsesvedtægten i perioden fra den 
27. oktober til og med den 10. november. Så vil



udtalelserne komme til behandling på BUU’s møde i 
november og til videre politisk behandling i Økonomi- 
og Erhvervsudvalget og Byrådet. I samme anledning vil 
vi også opdatere bilaget til styrelsesvedtægten.


